

Characteristics of Glass Dropper

- 
- ① Glass dropper is safe to stay in algae Omega-3 oil after opened
 - ② Graduated dropper for convenient dosing
 - ③ Can be consumed directly or added to any food or drinks.

CATALO Algae Omega-3 Drops

is made exclusively from *life's™OMEGA* vegetarian algae oil, a vegetarian source rich of purified DHA and EPA and without any environmental toxins. With DHA and EPA in a ratio of 2:1, it helps maintain cardiovascular health and supports brain and eye function. It is an excellent choice for women after giving birth and people looking for plant omega-3.

Main Functions:

- May assist in stabilizing blood lipids and cholesterol, while maintaining elasticity of blood vessel
- Maintain healthy heart and cardiovascular health
- Support brain cell and joint functions
- Support eyesight and relieve eye fatigue

Suitable for: Adults, women giving birth, people concerned about blood lipids, blood pressure and cholesterol, concerned about brain, eye and joint health

This product is not registered under the Pharmacy and Poisons Ordinance or the Chinese Medicine Ordinance. Any claim made for it has not been subject to evaluation for such registration. This product is not intended to diagnose, treat or prevent any disease.

CATALO

Algae

Omega-3

Drops

Plant DHA & EPA

100% Vegetarian Drops

Maintain Heart & Cardiovascular Health

Better Eyesight & Visual Acuity

Improve Brain & Joint Functions



432mg DHA & 216mg EPA per serving

30ml (1 fl.Oz)

DIETARY SUPPLEMENT

Nutrition Information

Serving Size: 2ml
Servings Per Container: 15

Amount Per Serving

life's™OMEGA Vegetarian Omega-3 Oil from Algae 720mg

DHA (Docosahexaenoic Acid) 432mg

EPA (Eicosapentaenoic Acid) 216mg

Energy (kcal) 15 Carbohydrates (g) 0

Total Fat (g) 2 - Sugars (g) 0

- Saturated Fat (g) 0 Protein (g) 0

- Trans Fat (g) 0 Sodium (mg) 0

Serving Directions Take 1-2ml daily after meal. Consume directly or add to any food or drinks.

Ingredients *life's™OMEGA* Vegetarian Omega-3 Oil from Algae
Other ingredients: High Oleic Sunflower Oil, Antioxidant (Natural Tocopherols, Ascorbyl Palmitate), Natural Rosemary Extract, Sunflower Lecithin

Net Weight 30ml

Best Before Shown on box (ddmmyy)

Storage Before opening: keep in a dry and cool place and avoid direct sunlight.
After opening: store bottle with dropper cap in refrigerator (4°C), please use within 3 months

Consult your healthcare practitioner if you are allergic to iodine, use blood thinners, anticipate surgery. Do not use if inner seal or dropper is broken or missing. Keep out of reach of children.

Made in USA

Manufactured by cGMP certified facility for CATALO Health Inc. USA

Distributed by CATALO Natural Products, Inc. Walnut, CA 91789, USA

Asia-Pacific Distributor: CATALO Natural Health Foods 7/F, 81 Hung To Rd., Hong Kong

Customer Hotline: (852) 3556 8686

www.catalo.com



獨特玻璃滴管設計

- 
- ① 玻璃滴管可安全長期浸於藻油中
 - ② 玻璃滴管上刻有度數，方便量取，進食份量清晰
 - ③ 可以直接服用或加入任何食物或飲品中

美國家得路藻油奧米加3滴劑採用*life's™OMEGA*高純度藻油奧米加3，是以專利技術從天然微海藻中提取的植物奧米加3。DHA及EPA比例為2:1，為產後婦女及鍾愛植物奧米加3人士提供更均衡的選擇。

主要功效：

- 或有助於穩定血脂及膽固醇
- 維持心腦血管健康，保持彈性
- 活化腦細胞活動，加強集中力及記憶力，保持關節健康
- 改善視力，維持視覺影像清晰

適用人士：成人、產後婦女、適合關注血脂、血壓、膽固醇人士服用，關注腦部、眼睛及關節健康

建議食法	每天1-2毫升。請於餐後服用
成份	純天然高純度藻油植物奧米加3 其他成份：高油酸葵花籽油、抗氧化劑（天然生育酚、抗壞血酸棕櫚酸酯）、天然迷迭香提取物、葵花卵磷脂
內容量	30毫升
此日期前最佳	如盒所標示（日月年）
保存方法	開封前：請放於乾燥及陰涼地方，避免陽光直接照射。開封後：連同滴管蓋好放於雪櫃（4°C），請於3個月內用完

如果你是對碘過敏，使用血液稀釋劑，或預期手術，使用前先諮詢醫生意見。若樽蓋內安全封條或滴管破損或丟失，請勿服用。請放置在兒童不能觸摸的地方。

此產品沒有根據《藥劑業及毒藥條例》或《中醫藥條例》註冊。為此產品作出的任何聲稱亦沒有為進行該等註冊而接受評核。此產品並不供作診斷、治療或預防任何疾病之用。

美國 家得路 客戶服務熱線：(852) 3556 8686

網頁：www.catalo.com

營養資料

食用份量：2毫升
每包裝所含食用份量：15

每食用份量	
純天然高純度藻油植物奧米加3	720毫克
DHA 二十二碳六烯酸	432mg
EPA 二十碳五烯酸	216mg
能量 (千卡)	15
蛋白質 (克)	0
總脂肪 (克)	2
- 飽和脂肪 (克)	0
- 反式脂肪 (克)	0
碳水化合物 (克)	0
- 糖 (克)	0
鈉 (毫克)	0